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A Tatabányai Marlin Búvár Sportegyesület elnökeként egyesületi szinten, míg CMAS 

kétcsillagos búvároktatóként szakmai oldalon is közel két évtizede kapcsolódom a 

Magyar Búvár Szakszövetséghez. 

A Magyar Búvár Szakszövetség CMAS búvároktatói kollégiuma Szabvány és 

szabályzat előkészítő szakbizottságának vezetőjeként is rendszeres a kapcsolattartás, 

szakmai kommunikáció a szövetséggel. Búvároktatóként oktatótársammal Sáradi 

Bélával készítettük el a Tengerszint feletti búvárkodás oktatási anyagait, mely 

szakképzés így elérhetővé vált Magyarországon is a búvárok számára. 

Oktatótársammal együtt kimunkálásra került, és bevezetésre vár a CMAS 

búvároktatás megújításának terve, illetve folyamatosan zajlik a CMAS szabványok 

fordítása, előkészítése. 

Az aktív kapcsolat révén jól ismerem a Magyar Búvár Szakszövetségben jelenleg 

kialakult helyzetet, melynek mihamarabbi, gyökeres megváltoztatása véleményem 

szerint a Magyar Búvár Szakszövetség jövőbeni működőképességének egyetlen 

lehetősége. 

Köszönettel vettem a jelölést a Magyar Búvár Szakszövetség elnökségi tagjának 

pozíciójára. 

Fontosnak, és szükségesnek látom a szakmai alapokon nyugvó munkarend 

kialakítását, az erőforrások biztosítását, a tisztségviselőkön kívül a szakbizottságok 

hátterében dolgozó oktatók munkájának igénybevételét. 

Csak olyan szervezettel érhetjük el céljainkat, mely nem egyszemélyi vezetőkre 

támaszkodik, és tőle várnak el minden megoldást, hanem szakmai csoportok 

tevékenységére alapoz. Szükséges, és nélkülözhetetlen szakmai és pénzügyi források 

feltárása, hogy a Magyar Búvár Szakszövetség nevéhez híven a magyar búvárok 

érdekeit tudja képviselni. Megreformált oktatási struktúrával az oktatók szakmai 

előmenetelét, és a búvároktatás nívóját kell növelni. A sportolók, versenyzők 

támogatási rendszerének átláthatóvá tétele szintén elsődleges feladat, mert magas 

színvonalú sportszakmai eredmények csak így érhetőek el. 

Működésünket biztosító átlátható szabályzatokat kell biztosítani, hogy minden egyes 

MBSZ tag pontosan tudja, lássa, követhesse az őt megillető jogok, juttatások, 

elvárások pillanatnyi helyzetét. 

Nem szabad megengednünk, hogy a jelenleg kialakult helyzet miatt további kiváló 

sportolókat, egyesületeket, búvároktatókat veszítsünk el tagjaink közül. Elnökségi 

taggá történő megválasztásom esetén a fenti irányvonalak alapján tudom csak 

elképzelni a Magyar Búvár Szakszövetségben végzendő munkámat. 
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